
 

 

Bestyrelsesmøde i NRUI 
 

Mødedato: 15. september 2020 

Mødested: Klubhuset 

Mødetidspunkt:  19.00 - 21.00 

Deltagere: Jens Frost Astrup, Pia Thøstesen, Ken Bloch, Lise Bomann, Gitte Søndergård, Hanne 

Bøgesvang Pedersen. 

Online deltagere: Lasse Opstrup 

Afbud: Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre. 

Mødeleder: Hanne Bøgesvang Pedersen 

Referent: Lise Bomann 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden. 

Referat: Godkendt.  

2. Opfølgning fra sidst 

Ansvarlige: Gitte Søndergård 

Indhold: Seneste nyt i forhold til Covid19 - ansvarlig GS 

Møde omkring kommunikationsarbejde d. 4/10 - ansvarlig GS 

Dato for Efterårsmøde med afdelingerne - ansvarlig GS 

Hjertestarter + 1. hjælpskursus - ansvarlig GS 

Referat: Der skal strammes op omkring corona restriktioner. Kontaktflader og håndtag SKAL tages 

efter hvert hold. Brug kun omklædning, hvis det er nødvendigt. Vi har haft vores 1. tilfælde af 

corona - hvis det sker igen i fremtiden, skal vi have besked i bestyrelsen, med det samme.  

Møde omkring kommunikation er fastlagt til 4/10, afholdes i Næsbjerghus. Der vil komme et 

program for dagen ud.  

Dato for efterårsmøde: 4/11 kl. 18.30. 

Der er stadig ledige pladser på 1. hjælpskursus.  



 

 

 

3. Orientering fra udvalgene siden sidst 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Kort orientering fra de forskellige udvalg med nyt siden sidst. 

Referat: HIS: intet nyt siden sidst. De forventer ikke, at der bliver afholdt julefrokost, men afventer mht. 

udmelding.  

Fokus Næsbjerg: Kulturugen er aflyst, ellers intet nyt siden sidst.  

Skolen: Vi afventer mht. opsætning af spritdispenser. 

Fodbold: Helle FC, der er udfordringer på træner fronten. Der afholdes et møde i morgen. Der 

efterlyses hvilke aftaler, vi har indgået med Helle FC.  

Julestævnet aflyses i år.  

Løb: Ingen har meldt sig til walk/talk. Crossløb er planlagt, i nye rammer - der er ikke meget 

socialt tilbage. “Karlsgårdedag” var vi en flok rundt om søen. Foredrag er planlagt og 

halvdelen af billetterne er solgt - det er gratis. Lysbanen skal benyttes til den aktive del plus 

Næsbjerghus til foredraget.  

Badminton: De er startet op.  

Folkedans: Opstartsmøde d. 24. sep - for afklaring omkring opstart.  

Klubhus: Der er søgt 115.000kr. til renovering af klubhuset.  

Gymnastik: Opstart i går - de kom godt igang. Rengøring er lidt af en opgave. Vi skal have fat i 

en moppe, så det går lidt hurtigere. Conni og Bente stopper i voksenudvalget. Vi mangler 

stadig en til, at overtage den ene plads.  

4. Kulturuge 

Ansvarlige: Gitte Søndergård 

Indhold: Fokus Næsbjerg har valgt at aflyse, hvor meget vil vi i NRUI køre med?  

Referat: Aflyst. Foredrag omkring løb gennemføres. Borgerforeningen afholder stadig halloween løb. 

Gitte undersøger om foredrag med Jakob Poulsen kan lade sig gøre.  

5. Samarbejde med Helle FC 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Hvordan står det til med Helle FC. Hvem har styr på økonomien? 

Referat: Vi følger op på den, i forbindelse med mødet som afholdes i morgen d. 16/9. 

 

6. Eventuelt 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Eventuelt. Gammelt indhold på hjemmesiden. Sponsorat fra Microsoft. 



 

 

Referat: ● Der skal ryddes op på hjemmesiden. De forskellige afdelinger, skal tjekke op på data, 

og give besked om hvad der skal slettes og komme med opdateret data/tekst.  

 

● Jens har været afsted på kursus omkring tekstskrivning og tager også afsted på 

fotokursus.  

 

● Hoppepuden er tilset og godkendt.  

 

● Der ønskes grusbanen forlænges, så der går hele vejen rundt om boldbanen.  

 

● Der efterlyses færdige tegninger, så vi kan søge fonde til tilbygning/ombygningen.  

 

● Børneattester søges hvert år  - det er kun et krav at vi søger det en gang, men vi gør 

det hvert år.  

 

● Microsoft tilbyder gratis teams til 200 frivillige, og vi vil kunne spare udgifter vi i dag har 

til mail´s. Lasse arbejder videre med det.   

 

7. Samlet godkendelse af referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af dette referat. 

Referat:  

 

Punktet omkring Nøgler og koder tages med næste gang, da Lonnie ikke kan deltage. 

 

Næste møder: 

Søndag d. 4. oktober kl. 9-15.00 - Kommunikationsstrategi 

Torsdag d. 8. oktober kl. 19.00-21 i klubhuset (aflyst) 

Onsdag d. 18. november i klubhuset 
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